
 
 

 
 

Groningen, maandag 20 april 2020 

 

 

Aan: Het College van Burgemeester en Wethouders Gemeente Groningen 

 

 

Betreft: Schriftelijke vragen werkzaamheden Zuidelijke Ringweg 

 

Geacht College, 

 

In het Deltares-rapport en in de MER rapportage inzake de Aanpak Ring Zuid worden een aantal cruciale 

voorwaarden gesteld aan de uitvoering van de Aanpak Ring Zuid. Zo dient het onderdeel verdiepte ligging 

‘grondwaterneutraal’ te worden aangelegd. Dat houdt in dat met name de gehele verdiepte ligging in 

onderwaterbeton dient te worden uitgevoerd. Dat blijkt nu slechts voor 1/3 deel het geval te zijn. In het 

Deltares-rapport staat hetzelfde met daarbij nog de aanvullende voorwaarden dat de as van de huidige 

weg max. 3 meter mag worden verschoven, terwijl dat nu ruim 17 meter is.  

 

Door af te wijken van deze twee cruciale voorwaarden is permanente bronbemaling noodzakelijk 

geworden na oplevering van dit bouwproject. Zonder permanente bronbemaling waarvoor jaarlijks 

aanzienlijke kosten zullen moeten worden gemaakt, zijn er onbeheersbare nadelige gevolgen te 

verwachten voor de grondwaterstand (te droog/te nat), voor de bebouwing, de leidingen en het groen en 

mogelijke verspreiding van verontreinigingen in het grond- en oppervlaktewater en de bodem.  

De PVV fractie heeft daarom een aantal vragen: 

  

1. Heeft het College van B&W kennis genomen van het Deltarestrapport (rapport met kenmerk 

11203524-002) en de MER-rapportage (A7/N7 Zuidelijke Ringweg fase 2 OTB/MER Deelrapport 

Water)? En zo nee waarom niet? 

 

2. Is het College op de hoogte van het feit dat slechts een deel van de verdiepte ligging zal worden 

uitgevoerd in onderwaterbeton, wat in tegenspraak is met de voorwaarden zoals deze zijn 

beschreven in de MER-rapportage en het Deltares-rapport? En zo nee waarom niet?  

 

3. Elke aannemer wordt geacht zich aan de regels en voorwaarden van een MER-rapportage te 

houden. Kan het College van B&W aangeven waarom de aannemer slechts een deel van de 

verdiepte ligging in onderwaterbeton uitvoert en niet in z’n geheel wat het Deltares-rapport en 

de MER-rapportage voorschrijven? En zo nee waarom niet? 

 



 
 

 
4. In de huidige uitvoering wordt niet de gehele verdiepte ligging in onderwaterbeton uitgevoerd, 

maar slechts een deel. Kan het College van B&W uitleggen waarom daarmee tegen de regels en 

voorwaarden van het Deltares-rapport en de MER-rapportage wordt ingegaan? En zo nee 

waarom niet? 

 

5. Kan het College van B&W uitleggen waarom de Zuidelijke Ring met ruim 17 meter wordt verlegd, 

ondanks het feit dat dit niet conform het inpassingplan, realisatiebesluit en andere voordrachten 

is? En zo nee, waarom niet? 

 

Namens fractie PVV,  

 

Ton van Kesteren 

Fractievoorzitter Partij voor de Vrijheid 


